
Zápis ze schůze VV TJ 9. 4. 2018. 

 

Přítomni:Marek, Skřepek, Vrána, Vykydal 

Omluven:Král 

  

 

1)Došlá pošta: 

 

- Pojistná smlouva TJ Rapid s ČPP – J. Vykydal smlouvu podepsal, je   

 uložena v dokumentaci TJ: 

  - Provozní řád doplnit o povinnost TJ pro pojištění převzaté věci do  

    výše 100 000 Kč. Splněno, bude předloženo ČS 19.4.2018 

  - na ČS 19.4.2018 J. Vykydal upozorníčleny TJ na možnost    

 „připojištění věci na dalším místě“, které kryje nejen újmu ale i škodu   

   způsobenou nepoháněným plavidlem 

- JmKÚ: Investiční dotační program na r. 2018.  

 Závěr: J. Vykydal předal žádost v požadovaném termínu. Požádal o  

  dotaci na opravu vstupu do areálu a rekonstrukci WC    

 v klubovně. V případě uznání dotace MŠMT, bude tato dotace   

 vrácena jako finančně méně výhodná. 

- J. Sedlák požádal o ukončení členství v TJ Rapid Brno k 31. 12 .2017. 

 Závěr: VVTJ schvaluje ukončení členství J. Sedlákovi a ukládá 

   J. Skřepkovi vyřadit jej ze seznamu členů TJ 

- Galant Brno (Jos. Demel): koordinační porada k triatlonu „Super prestige“  

     dne 16.45.2018 v 10 hod., ÚMČ Brno-Bystrc, zasedací místnost  

     v 1. Patře 

 Závěr: TJ Rapid se koordinační schůzky nezúčastní 

 

 

2) Různé: 

 

- Dostavba areálu TJ Rapid Brno: 

Úkoly uložené na prosincovém jednání VV TJ: 

a) J. Vykydalovi projednat návrh projektu a jeho finanční zabezpečení  

    s P. Vokřálem, primátorem m. Brna 

 Závěr:J. Vykydal předložil primátorovi města Brna technickou  

  dokumentaciprojektu včetně vizualizace s žádostí o osobní   

    konzultaci a pomoc MMB     

b) J. Vykydalovi v souladu s novým Stavebním zákonem projednat umístění         

     stavby a její design na odboru územního plánování a rozvoje MMB 

 Závěr:Splněno. SÚ Kníničky a OUPR MMB vyslovilipředběžný   

 souhlas. 

c) J. Vykydalovi, P. Kučerovi a M. Hudcovi připravit návrh projektu a jeho  

finanční zabezpečení k projednání na ČS 19. 4. 2018 

 Závěr:J. Vykydal podá ústní informaci o přípravě a průběhu stavby 

 



- Příprava VČS  - 19. 4. 2018 

 Program: 

   1.   Zahájení (a řízení B. Král) 

   2.   Zpráva o činnosti (J. Vykydal  

   3.   Stav členské základny (J. Vykydal) 

   4.   Hospodaření TJ (J. Vykydal) – připraveny 2 varianty  

           s dotacemi a bez dotací 

   5.   Závodní a sportovní činnost (P. Vrána) 

   6.   Pracovní a společenská činnost (V. Marek) 

   Přestávka  

   7.    Plán činnosti na rok 2018 (J. Vykydal) 

   8.    Informace o investičním záměru Dostavby areálu(J. Vykydal) 

   9.    Návrh rozpočtu na rok 2018 (J. Vykydal) 

   10.  Závodní a sportovní činnost v roce 2018 (P. Vrána) 

   11.  Zpráva revizní komise (J. Šidla) – J. Vykydal zaslal podklady 

   12.  Diskuse – řídí B. Král 

   13.  Zpráva návrhové komise - schválení usnesení. 

   14.  Závěr – J. Vykydal 

  Závěr: - J. Skřepek je v zahraničí na SC.V. Marek připraví  

        prezenční listinu a klubovnu k jednání. V rámci prezence  

        bude vybírat ČP 

      -Nedostatek plastových židlí, J. Vy\kydal nakoupil 15 ks 

   - VV TJkonstatuje, že ČS je řádně připravena 

 

- J. Vykydal - Organizace příměstských táborů ve spolupráci s Centrem 

volného času Lužánky, v loňském roce přinesly zisk 12,5 tis. Kč. 

 Závěr:-VV TJ schvaluje organizaci 2 turnusů příměstských   

  táborů v termínech 23. – 27. 7. a 30. 7. – 3. 7. 2018.  

      - Schvaluje do funkcí vedoucích táborů Ivu a Xénii   

         Kouřilovi 

 

- Proškolení a odznak HZS získali J. Vykydal a P. Kučera sen. 

 

- Sokol Brno - pronájem areálu včetně klubovny na soustředění mořských  

  kajakářů v termínu 18. – 20. 5. 2018. Kontakt: p. Polášek  

tel. 605 350 970 

 Závěr:V. Marek domluví dozorování akces A. Novotným a J. Šidlou 

 

- MMB - dotační investiční program na r. 2018.  

 Závěr: Podána žádost, rozhodnuto bude v květnu 2018 

 

- Dotace MŠMT 2018, program „ Můj klub“. 

 Závěr:podaná žádost byla zaregistrována, čeká se na rozhodnutí   

  ministerstva 



- J. Vykydal: oprava mola.  

 Závěr:- Je nutné provést výměnu poškozených barelů na mole a dořešit  

       výtlak zvýšeným počtem 3 ks barelů/díl– provede se při          

jarních brigádách 

     - V. Marek zajistí s V. Juračkou zhotovení 18 ks lůžek  

        a 9 ks třmenů 

 

- firma Osmička Group zvýšila platbu za účetnictví TJ na a pro další období 

požaduje částku17 600,- Kč.  

 Závěr:P. Vrána a V. Marek projednají oddílové požadavky na   

     podvojné účetnictví s vytypovanými účetními 

-   Členské otázky: 

  - dořešit členství v TJ u Amálie Vokřálové. J. Vykydal zaslal 

  S. Vokřálové přihlášku 

  Závěr:J. Skřepek zajistí vypsání přihlášky a projednání ve VV TJ 

  - V kandidátské lhůtě zůstávají:Myšková Ema, (1.6.),Růžička Jan 

 (1. 9.), Komendová Kateřina (1. 11.),Richterová Ludmila (5. 11.), 

 Marek Filip (17. 1). 

 

- zpracovat pro ČUS pasport ČZ a sportovišť  

  Závěr:- J. Skřepek– pasport je potřeba aktualizovat pouze v případě  

        změn 

   - J. Vykydal vyplnil v termínu ekonomický formulář  

        na Informačnímsystému ČUS 

 

- J. Skřepek: fi. Renault Auto Pokorný žádá urychleně řešit dovoz 

  2 ks betonových garáží  

 Závěry:- J. Vykydal navrhl postavit na betonový sokl dílny plechovou  

         kůlnu, která je dodána výrobcem v ceně cca 10 tis. Kč.   

        V případě potřeby nebude problém ji odstranit. Návrh nebyl  

         akceptován. 

  - VV TJ rozhodl skácet kaštan mezi dílnou a plechovou garáží.  

         Do vzniklého prostoru po dílně a plechové garáži umístit 

         2 betonové garáže kolmo k plotu ČVK Brno. Plechová garáž 

         bude v budoucnu sloužit jako sklad padlboardů 

      - J. Skřepek zajistí skácení stromu a odvoz dřeva.  

      - V. Marek zajistí v rámci brigád úpravu vzniklé plochy  

  a dočasné uložení dřeva v rohu volejbalového kurtu 

  - J. Skřepek zajistídovoz  a provizorní uložení garáží 

 

- Do příštího jednání VV 9.4. 2018 připravit návrh rozpočtu TJ pro jednání 

VČS 

  Závěr:Splněno. J. Vykydal zpracoval a rozeslal VV TJ 

 

 

 



- Pro lepší přehled VV TJ vytvořit na dropboxu záložku se zápisy z jednání  

VV TJ 

 Závěr:J. Vykydal vytvoří záložku a bude do ní ukládat zápisy 

 

- J. Skřepek: je potřeba zlepšit informovanost členů TJ o akcích na loděnici 

 Závěr: - P. Vrána zajistí vytvoření záložky „Akce na loděnici“ na webu  

       TJ Rapid 

     - M. Vránová v součinnosti s J. Vykydalem bude na záložce  

       informovat o akcích na loděnici 

 

- Rekonstrukce sociálního zařízení v klubovně 

 Závěr: - rekonstrukce bude prováděna ihned, v případě neudělení   

       dotace bude provedena z prostředků TJ 

     - V. Marek zajistí přípravu místa pro rekonstrukci (odstranění  

        kachliček na zdech a podlaze, stávajícího stropu apod.)  

     - J. Skřepek zajistí opravu elektřiny a instalaci světel na čidla,  

       opravu stropu sádrokartonem, 

 

- Uvolněná šatna po Dracích  

 Závěr:bude použita jako šatna pro závodnice Bic a upravena pro   

     umístění menších plachet 

 

- Akce na loděnici:- 28.4 soukromá akce P. Vrána 

   - 5.5. soukromá akce B. Bronec a B. Král  

 

 

 

Příští jednání VV TJ se uskuteční 14. 5. 2018.  
        

         Zapsal J. Vykydal 

 


